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Vragen:
De Partij voor de Dieren blijft zich zorgen maken over de wilde dieren in Leeuwesteyn die hun 
leefomgeving verliezen door nieuwbouw en worden doodgereden door toenemend autoverkeer. 
Afgelopen zaterdag wilden wij daarom verkeersborden plaatsen om weggebruikers erop te wijzen 
dat hazen, fazanten en konijnen zomaar over kunnen steken. Omdat de in het wild levende dieren 
vooral worden doodgereden op de Stadsbaan Leidsche Rijn - wat overigens bevestigd wordt door 
de Dierenambulance - plaatsten we daar het eerste bord. Handhavers kwamen ter plaatse en 
gaven aan dat wij een vergunning hiertoe misten en stelden voor deze alsnog aan te vragen bij de 
gemeente. De Partij voor de Dieren vindt het een beter idee dat de gemeente zelf verkeersborden 
plaatst om te waarschuwen voor overstekende dieren. Indien nodig hebben wij negen borden 
beschikbaar, met afbeeldingen van hazen en fazanten. Een foto hiervan staat op 
https://www.ad.nl/utrecht/hazen-en-fazanten-om-de-haverklap-doodgereden-in-nieuwbouwwijk-
leeuwesteyn~aa8b9e21 en onderaan deze set vragen is nog een foto te vinden.

De Partij voor de Dieren heeft de volgende vragen: 

1. Is de wethouder bereid om op zeer korte termijn verkeersborden op autowegen te (laten) 
plaatsen in Leeuwesteyn om weggebruikers te wijzen op mogelijk overstekende wilde 
dieren, om te voorkomen dat ze worden doodgereden? Zo nee, waarom niet? 

2. Als kosten en/of tijd voor nieuwe bebording een probleem zijn, is de wethouder bereid de 
borden te plaatsen die al gemaakt zijn door leden van de PvdD? Zo nee, waarom niet?

3. Als de wethouder niet bereid is om verkeersborden te plaatsen, is de wethouder dan bereid 
om de Partij voor de Dieren op zeer korte termijn een vergunning te verlenen voor het 
plaatsen van verkeersborden bij autowegen in Leeuwesteyn? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
op welke termijn?

4. Is de wethouder het met ons eens dat bebording maar één van de oplossingen is en dat er 
op de kortst mogelijke termijn vooral meer ruimte, groen en schuilplekken voor de dieren 
moet komen? Zo nee, waarom niet?
A. Is hij bereid om hiermee aan de slag te gaan? Zo nee, waarom niet?

5. Is de wethouder bereid de raad met regelmaat te informeren over de vergroening van 
Leeuwesteyn en het aanleggen van schuil- en verblijfplekken voor de wilde dieren in de 
wijk? Zo nee, waarom niet?
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Zie hieronder een foto van de verkeersborden
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